

《单词百科:implanting是什么意思?implanting怎么发音?implanting的解释和用法》

英语单词implanting是什么意思?implanting怎么读?implanting怎么发音?简答网为您整理了implanting的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



implanting怎么读

implanting的读音: ['impl nt]

implanting的意思

1、[医]植入术;

implanting的近义词

1、embed

v.把...牢牢地嵌入(或插入、埋入);派遣(战地记者、摄影记者等);嵌入(在I'm

aware that she knows句中，she knows为内嵌句)；

2、engraft vt.灌输，使牢记，嫁接；

3、graft n.移植；嫁接；渎职；贪污，受贿；

4、imbed vt.栽种（花等），埋置，把...嵌入；

5、implantation n.培植，灌输；植入；着床；

implanting的双语例句

1、He is devoting much of his energy to implanting an element of distrust in the community.

他竭力在社区内撒播猜疑的种子。

2、The implanting of artificial organs will be a common practice by 1986.

到1986年时，人造器官的移植将很普遍。

3、Some current experimental epilepsy treatments ole the implanting of an electrode, so why not a light?

目前一些实验性的癫痫治疗方法将电极植入脑内，所以干吗不能试试植入发光装置呢？

4、Significance: As the current study emphases of implantology, immediate implanting is becoming popular.

意义：即刻加载是当今种植学科研究的重点，临床应用也日益增多。

5、The implanting site a prosthesis and whether reside or not were related to the complication rate.

埋置部位、扩张过程是否住院与并发症发生有关系，并发症种类与成人不同。

6、The utility model provides a artificial heart bracket valve and implanting device.

本实用新型提供了一种人工心脏支架瓣膜及其输放装置。

7、Non-identical twins are the result of two fertilised eggs implanting in the uterus at the same time.

非同卵双生子是两个受精卵同时在子宫内着床的结果。

8、Objective: To investigate the method of preventing hospital infection on account of cataract intraocular lens implanting.

摘要目的: 探讨预防白内障人工晶状体植入术医院感染的方法.

9、I have been successively implanting in the man I was the characters I created.

我一直不曾停止过在这个人身上灌输这种观念:我就是我创造的那些人物.

10、Objective : To observe the clinical effect on immediate implanting mammary prosthesis after mastectomy.

目的: 观察乳腺切除后即时埋置硅胶假体手术的临床效果.

11、Doctors are implanting devices directly into the brain to help patients cope with Parkinson's disease.

医师把仪器植入脑部,帮助病人对抗帕金森氏症.

12、The results show that the surface hardness improves after implanting.

结果表明,离子注渗后低碳结构钢的表面硬度显著提高.

以上是简答网为您整理的implanting怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/implanting>